
BUDISLAVSKÝ 
ZPRAVODAJ  
NOVINY OBCE BUDISLAV DATUM VYDÁNÍ 30. ČERVNA 2022 ČÍSLO 2/2022 

 

Kanalizace 

Vím, že budování kanalizace je zdlouhavé a dotýká se nás všech. Je třeba ještě tři měsíce vydržet a bude vše hotové. 

Samotná ČOV je hotová a čeká na zkušební provoz, který se spustí po nové elektrické přípojce. Nový kabel k ČOV je 

již položen a čekáme na jeho kolaudaci. Zbývají nám ještě poslední úseky hlavních řadů a dodělávají se poslední 

domovní čerpací jímky. Firma PRESSKAN již začala osazovat DČJ čerpadly a občané se pomalu připravují na napojení 

do jímek. V neposlední řadě nás čeká oprava komunikací po výstavbě kanalizace a výměně některých vodovodních 

řadů. S opravou komunikací by se mělo začít v srpnu. Když se podíváte po obci, tak uvidíte, že rozsah oprav bude veliký 

a zkoordinovat veškeré opravy 

bude složité. Chtěl bych Vás 

požádat o trpělivost. Vidím nyní, 

jak jsou někteří nervózní 

a nadávají dělníkům, kteří dělají 

výkopové práce. Vždy se 

plánovali výkopové práce tak, aby 

se mohl každý dostat domů. 

Nejvíce mě zaráží místní občané, 

kteří znají obec jak svoje boty, 

a jedou jako berani do zákazu 

vjezdu. Dodržování rychlosti vidí 

každý jinak. Někdo jede krokem 

a druhý jak smyslu zbavený. Je 

sucho a za projíždějícími auty není 

od prachu vidět. Ve vsi je obytná 

zóna, kde je povolena dvacítka. 

Nikdo z nás nechce zbytečnou 

špínu před domem, to jistě 

pochopí i ten, kdo má naspěch.  

Celé Kamenné Sedliště jsou 

průjezdné. Uzavírky včas hlásíme 

v rozhlase a dáváme na web obce. 

Z důvodu úspor začala obec 

vypínat dříve světla. Tím se 

nedokáží plně dobít baterie 

v rozhlase a venkovní hlásiče 

občas nefungují spolehlivě. 

Bohužel došlo k situaci, kdy se 

řešila akutní změna a rozhlas ji 

nezvládl vyhlásit. Kdo si do 

mobilního telefonu nainstaloval 

aplikaci V OBRAZE, tak mu 

veškerá oznámení chodí. Viz 

přiložený letáček. 

Luboš ŠPLÍCHAL, 

starosta obce 



Společenská kronika 
 
 

Všem jubilantům, kteří v měsících červenec, srpen 

a září oslaví své narozeniny, srdečně 

BLAHOPŘEJEME! 
 

60 let Lubomír Pauliš 

65 let Věra Krejsová 

70 let Marie Chadimová 

75 let Josef Sýkora 

80 let Vladimír Kusý 

82 let Zdenek Tmej 

 Václav Kašpar 

83 let Josef Pechanec 

84 let Marta Pechancová 

85 let Alois Šlegr 

87 let Zdenka Šlégrová 
  

 

Blahopřání 

Pan František Tmej 27. června 2022 oslavil krásné 

devadesáté narozeniny. S gratulací se připojilo také 

SDH Budislav. Pan František Tmej vstoupil do SDH 

dne 12. 4. 1952 a je tedy již sedmdesát let členem. Při 

této oslavě jsme předali medaili svatého Floriána. Chtěl 

bych jménem všech hasičů popřát panu Tmejovi hlavně 

pevné zdraví a hodně optimismu do dalších let.  

starosta SDH, Luboš ŠPLÍCHAL 

Střípky ze zasedání zastupitelstva 
 

Tyto informace jsou uváděny z důvodu přehlednosti 

a ochrany osobních údajů ve zkrácené formě, každý 

občan má právo nahlédnout na obecním úřadě do 

zápisů ze zasedání a zjistit tak veškeré podrobnosti 

o průběhu zasedání a schválených usneseních. 

Obsah rozpočtových opatření je zveřejněn 

na webových stránkách pod záložkou úřad obce. 

 

Zasedání zastupitelstva obce ze dne 30. 03. 2022 

   

Zastupitelstvo obce schvaluje (vydává/souhlasí): 

 

 Protokol hodnocení výběrové komise 

zhotovitele akce Chodník „lokalita Nad 

Rybníkem“ – Budislav, zadání prací a uzavření 

smlouvy s fy PP GROUP.CZ s.r.o.; 

 zaměstnání neuvolněného zastupitele jako 

dělníka veřejně prospěšných prací; 

 uzavření Smlouvy o koupi pozemku 

p.č. 465/13; 

 uzavření smlouvy o poskytnutí dotace Městem 

Litomyšl na udržení akceschopnosti jednotky 

SDH Budislav ve výši 2.000,- Kč;  

 rozpočtové opatření č. 1/2022;  

 rozdělení dotačních prostředků vyčleněných 

v rozpočtu obce mezi jednotlivé spolky, obecně 

prospěšné organizace, charity, sociální zařízení. 

Zastupitelstvo obce zamítá: 

 Návrh na pořízení změny územního plánu, 

zavedení pozemku p.č. 831/2 v k. ú. Budislav 

u Litomyšle do lokalit na rekreační zástavbu. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 Informace ZŠ a MŠ o omezení provozu školky 

a školní družiny v době velikonočních prázdnin 

a termínech zápisu dětí do 1. třídy a mateřské 

školky;  

 zveřejnění záměru směny pozemků za účelem 

narovnání hranic a vlastnických vztahů; 

 záměr prodeje pozemku p.č. 219/23 a částí 

pozemků p.č. 219/19 a 219/1. 

 

Diskuze: 

 Prodej pozemku p.č. 465/3-části a pozemku 

p.č. 109/4. 

 

Zasedání zastupitelstva obce ze dne 25. 05. 2022 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje (vydává/souhlasí): 

 

 Závěrečný účet obce Budislav za rok 2021 a 

provedení závěrky roku 2021; 

 předání majetku obce „Propojení vodovodních 

řadů mezi č.p. 260 a č.p.124“ do hospodaření 

svazku obcí Vodovody Poličsko; 

 rozpočtové opatření č. 2/2022; 

 uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohody o umístění stavby – 

zařízení distribuční soustavy ČEZ do pozemku 



obce za účelem přípojky NN pro pozemek 

p.č. 370/1; 

 uzavření Smlouvy o poskytnutí programové 

účelové dotace na požární techniku a věcné 

prostředky požární ochrany jednotky SDH obce 

z rozpočtu Pardubického kraje na rok 2022; 

 uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace 

z Programu pro obnovu venkova 

na udržitelnost obchodu se smíšeným zbožím; 

 uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace 

z Programu pro obnovu venkova na zakoupení 

multifunkčního malého traktoru pro celoroční 

údržbu veřejných prostor a komunikací v obci; 

 souhlasí se změnou územního plánu Budislav, 

spočívající ve změně části funkční plochy „NZ 

– plochy zemědělské“ na plochu „SV – plochy 

smíšené obytné - venkovské“ na pozemku 

parc.č. 831/2, pořízení změny územního plánu 

Budislav odkládá na neurčito, až bude 

uplatněno více požadavků   

 uděluje souhlas Základní škole a Mateřské 

škole Budislav, okres Svitavy s přijetím daru ve 

výši 1000,- Kč, na pořízení zahradního 

domečku na školní zahradě; 

 souhlasí se změnou územního plánu Budislav, 

spočívající ve změně části funkční plochy „DS 

– Plochy dopravní infrastruktury – silniční“ na 

plochu „SV – Plochy smíšené obytné – 

venkovské“ na pozemcích parc.č. 341 a 337/1 

v k. ú. Budislav, pořízení změny územního 

plánu Budislav odkládá na neurčito, až bude 

uplatněno více požadavků   

 uzavření „Smlouvy o zřízení věcného břemene 

o umístění stavby – zařízení distribuční 

soustavy ČEZ do pozemku obce za účelem 

přípojky NN pro pozemek p.č. 1232; 

 udělení výjimky z nejnižšího počtu žáků ZŠ ve 

třídě pro školní rok 2022/2023. 

 

Zamítlo usnesení: 

 Na prodej částí pozemků p.č. 109/4, druh 

zahrada a  p.č. 465/3, druh zahrada. 

 

Bere na vědomí: 

 Vyvěšení záměrů na prodeje pozemků. 

Diskuze: 

 

 Úprava zeleně v okolí kulturního domu Krčma.  

Luboš ŠPLÍCHAL 

 

 

Volby 

Komunální volby do zastupitelstev obcí se uskuteční ve 

dnech 23. a 24. září, kde si zvolíte nové zastupitele na 

další čtyři roky.   

Odpady 

Pod KD Krčma je umístěn 

kontejner na trávu a listí, ale 

lidé do něj hází větve, štěpku, 

dřevo, plast, kamení s hlínou 

a našel se zde i vyhozený 

azbest. Neví se, zda si někdo 

v této činnosti libuje, ale přidělává tím práci 

zaměstnancům obce, kteří musí kontejner po každém 

víkendu roztřídit. Na větve je umístěn velký čtyřkolový 

vlek. Pokud se třídění nezlepší, tak prostor okolo 

kontejneru bude oplocen a bioodpad se bude vybírat jen 

v určitý den a hodinu.  

Dalším nešvarem je házení velkých krabic do 

kontejneru na papír. Je asi velký problém krabice 

sešlápnout, roztrhat nebo rozřezat. Stejný problém je 

i s plasty. Někdo vyhodí do kontejneru celý pytel, ten se 

opře o konstrukci uvnitř. Přijde někdo další a myslí si, 

že je kontejner plný. Například v porovnání s městem 

Litomyšl má naše obec na počet obyvatel dvojnásobek 

kontejnerů. Někdy stačí obsah v kontejneru zmáčknout 

a hned je místa dost. Nebo je lepší to nechat vedle a říci 

si: on to někdo uklidí? Nebudu si jen stěžovat, takže 

musím pochválit ty občany, chataře a chalupáře, kteří 

vzorně třídí a přispívají tak ke snižování kil 

nevytříděného odpadu a tím také šetří finanční 

prostředky.  

Pneumatiky  

Novým místem zpětného odběru 

opotřebovaných pneumatik se stala 

provozovna opravy silničních vozidel pana Josefa 

Prokopa na konci Budislavi při výjezdu na Poříčí. 



Dětské hřiště 

Chtěl bych poprosit rodiče a prarodiče, kteří navštěvují 

dětské hřiště se svými dětmi či vnoučaty, aby se nebáli 

oslovit návštěvníky dětského hřiště, kteří se zde 

nechovají tak, jak mají. Již několikrát jsem upozorňoval 

návštěvníky naší obce na nevhodné chovaní. Houpající 

se babička na koníku byla vrcholem. Když se jich 

optáte, zda jim to přijde normální, tak se ještě osočí, co 

je mi potom. Koníka jsme nakonec našli na hřišti se 

zlomenou pružinou. Oprava stála 5 500 Kč. Na kolotoči 

se vozí děti, které tam rozhodně nepatří, ale rodiče se 

vesele občerstvují v hospůdce a je jim jedno, co jejich 

děti vyvádějí. Vždyť to není jejich. Oni odjedou a obec 

to opraví a o třídění jejich odpadu radši nemluvím. 

Dětské hřiště jsme budovali hlavně pro děti našich 

občanů. Tak si ho braňme, ať nám slouží co nejdéle 

Připravované akce 

V srpnu by se měl začít budovat chodník v nové 

zástavbě u Nového rybníka. Na financování této akce 

jsme sehnali peníze z MAS Litomyšlsko.  

V ZŠ a MŠ bude o prázdninách rušno. Školka bude 

kompletně vymalována. Ve třídách a v ředitelně bude 

provedena nová elektroinstalace, zbrousí se a nalakují 

podlahy. Na závěr se vymaluje. Napojí se kanalizace na 

DČJ. To znamená, že se musí vybudovat nový odpad 

z kuchyně, při kterém se rozbourá podlaha chodby před 

kuchyní a ve skladu potravin. Poté zde bude položena 

nová dlažba.  

               Luboš ŠPLÍCHAL.

Obec Budislav pořádá zájezd do Prahy 

do divadla Broadway na muzikál Láska 

nebeská. Představení bude v sobotu 

22.10. 2022 od 18:00 hod. Čas odjezdu 

bude upřesněn. Cena za vstupenky 

včetně dopravy autobusem je 650 Kč. 

Případní zájemci se mohou hlásit 

na obecním úřadě. 

 

Zprávičky z naší školy a školičky  

V měsíci dubnu jsme se nenudili a měli bohatý program. 

Ve škole jsme se pilně učili a těšili se na Velikonoce. 

O velikonočních prázdninách jsme si odpočinuli 

a nabrali sílu na další učení. Oslavili jsme Den Země 

úklidem okolí naší školy.  

Na konci dubna se z našich žáků stali čarodějové 

a čarodějnice, kteří absolvovali kouzelné vyučování. 

Nacvičovali jsme na vystoupení ke Dni maminek, které 

se opět mohlo konat v místní Krčmě. Trénovali jsme 

básničky, písničky, a i na tancování došlo. Kamarádi 

ze školky si připravili krátkou pohádku Boudo, budko, 

plnou veselých roztomilých zvířátek, a i oni maminkám 

zatancovali a zazpívali. Děti byly po vystoupení 

odměněny potleskem, z čehož měly samozřejmě 

velikou radost. 

V květnu proběhly zápisy do 

mateřské i základní školy, od září 

už se moc těšíme na nové 

kamarády :) Během května jsme 

také stihli spoustu akcí a nasbírali 

spoustu zážitků. Navštívili jsme 

Smetanův dům v Litomyšli, kde 

jsme zhlédli divadelní představení 

O princezně se zlatou hvězdou na 

čele.  

Ve škole nás navštívila preventistka 

z oddělení Policie ČR, která starší 

žáky poučila o tom, jak se chovat, 

ale především nechovat na internetu. Přednáška pro 

mladší žáky se uskuteční na konci června, protože 

i mladší žáci by měli znát úskalí a nebezpečí internetu.  



Po dvouleté odmlce se konal 20. ročník 

Mikroregionu Desinka, tentokrát v obci Makov. 

Na soutěž se sjelo všech 13 obcí zastoupených 

žáky od 1. do 9. třídy. Čekalo nás deset stanovišť 

s různými úkoly a disciplínami, jako např. 

poznat obce podle znaku, správně roztřídit 

předměty do nádob k tomu určených (plast, sklo, 

papír,…) poznat vycpaná zvířata, přiřadit názvy 

stromů k větvičkám s listy a další. Naši mladší 

žáci si vedli skvěle, umístili se na krásném 8. 

místě :) Na příští rok budeme moci pořádně 

trénovat, přeci jen pro většinu z nás byl letošní 

ročník premiérou. Soutěž byla ukončena 

vyhlášením výsledků a ukázkou práce 

makovských dobrovolných hasičů.  

Na konci měsíce se za spoluúčasti obce uskutečnil 

dětský karneval. Sešlo se nespočet hezkých masek od 

princezen přes superhrdiny až po Rubikovu kostku. 

Karnevalem nás provázelo duo Bohunky a Václava, 

které mělo pro děti připravený zábavný program se 

soutěžemi a hrami. Nechyběla ani tombola, občerstvení 

a spousta veselých písniček, při kterých se děti 

vydováděly.  

A máme tu červen. V učení jsme nepolevili, přeci jen 

vysvědčení je za dveřmi, tak aby na něm byly jen samé 

krásné známky. Ale nejen o učení červen je. V rámci 

hudební výchovy se žáci 4. a 5. ročníku rozjeli do 

Litomyšle navštívit rodný dům Bedřicha Smetany. 

Nejvíce je zde uchvátilo historické koncertní křídlo, na 

které si zahráli. Starší žáci absolvovali druhou část 

z dopravní výchovy, a to vědomostní test a jízdu na kole 

po dopravním hřišti. Všichni obstáli a obdrželi průkaz 

cyklisty. I letos jsme si s p. Rejmanem upekli v Krčmě 

výborné pizzy různých druhů a chutí, přijali jsme 

pozvání k místnímu včelaři p. Peťurovi, který nám 

ochotně povídal o včelařství, ukázal nám úl, nástroje k 

jeho čištění, podělil se s námi o zajímavosti ze života 

včel a jak to ve včelím společenství funguje. Těšíme se 

na další setkání.  

Na prohlídku zemědělských družstev jsme se vydali 

společně se školkáčky do Dolního Újezdu a Vidlaté 

Seče, která měla den otevřených dveří. Prohlédli jsme si 

zemědělskou techniku, dílny, „bioplynku“, teletník 



a kravín, dozvěděli jsme se spoustu zajímavostí 

a informací o tom, jak takové družstvo vůbec funguje, 

na co všechno se zaměřuje. Občerstvili jsme se 

výbornou zmrzkou a ledovou tříští :) 

A co nás ještě čeká, než nastanou dětmi tak očekávané 

a vytoužené prázdniny? Pojedeme na fotbalový turnaj 

Bambini Cup do Dolního Újezda, vydáme se na 

turistické vycházky po okolí Budislavi, odevzdáme 

učebnice, vyklidíme třídy, a to nejdůležitější… 

dostaneme VYSVĚDČENÍ!!! 

Ani ve školce nuda nebyla. Před Velikonocemi děti 

hledaly poklad na velikonoční stezce. Ve školce 

vyráběly a malovaly, povídaly si o jaru a Velikonocích. 

I školkáčci se zapojili do úklidu kolem školy na Den 

Země, poslední dubnový den si užili pořádný 

čarodějnický rej, kde vařili lektvary a plnili 

čarodějnické úkoly. Do školky za námi přijelo naše 

oblíbené divadélko JOJO s pohádkou o Dlouhém, 

Širokém a Bystrozrakém. Během května jsme sledovali, 

co všechno se děje v přírodě, pozorovali jsme pulce, 

hledali broučky a housenky, učili se názvy květin, co 

všude kolem nás krásně kvetly. V rámci tematických 

plánů jsme se vydali zkoumat vesmír, probádali jsme 

mořský svět 

a život v něm, 

stali se z nás malí 

vědci, kdy jsme 

zkoušeli různé hokusy pokusy :) V polovině května 

jsme se společně se školáky rozjeli na školní výlet na 

krásný hrad Bouzov. Zde nás čekala prohlídka několika 

hradních místností a v každé z nich jedna pohádková 

bytost. Setkali jsme se tak s čarodějnicí, jiskřičkou, 

vodnicí, meluzínou, kašpárkem a princeznou. Po 

prohlídce a občerstvení v podobě vynikajících řízků od 

naší paní kuchařky jsme se přesunuli k Javoříčským 

jeskyním, kde jsme absolvovali prohlídku jeskynního 

komplexu. Obdivovali jsme nádherné krápníky, 

vyzkoušeli si, jak vypadá opravdová černočerná tma.  

Na konci května proběhlo v místní knihovně tradiční 

pasování předškoláků na školáky a prvňáčci byli 

pasováni na čtenáře. Děkujeme tímto p. Bartošové 

za zorganizování akce :)  

V červnu jsme oslavili Den dětí. Pod Hradiskem jsme 

soutěžili, stříleli ze vzduchovky, poznávali rostliny 

a užili si spoustu zábavy.  

Při procházkách jsme zavítali na dětské hřiště v Poříčí, 

na rybníku jsme pouštěli lodičky. Stejně jako školáci, 

děti ze školky si také upekly své pizzy, podívaly se 

k panu včelaři a už se nemůžou dočkat letních prázdnin. 

Během letních prázdnin škola zavřená jen tak 

nezůstane. Ve třídách školy i školky bude provedena 

rozsáhlá údržba a dojde k dokončení připojení na místní 

kanalizaci. Touto cestou chceme velmi poděkovat panu 

starostovi, zastupitelstvu obce a celé Budislavi za 

podporu, které se nám dostává. DĚKUJEME! 

Pro více informací a fotek nás navštivte na stránkách 

školy: https://www.zsmsbudislav.cz/ 

Videa z akcí: 

https://www.youtube.com/channel/UCtEfLcM5

0ZKbemoi4kYPZ_w/videos  

Martina TOBKOVÁ 

https://www.zsmsbudislav.cz/
https://www.youtube.com/channel/UCtEfLcM50ZKbemoi4kYPZ_w/videos
https://www.youtube.com/channel/UCtEfLcM50ZKbemoi4kYPZ_w/videos
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…touto povídkou končí seriál poetických 

příběhů budislavského rodáka Josefa 

Lenocha. Za zapůjčení původních textů 

děkuji paní Evě Rouskové. 

                Milan ŠVEC 



Pár řádků z knihovny 

24. května 2022 proběhlo v naší knihovně pasování 

prvňáčků na čtenáře a dětí z mateřské školky na budoucí 

prvňáčky. Začátek pasování nám zpestřil pan Jiří 

Polehňa s loutkovou pohádkou Tajemství pohádkové 

knížky, která se dětem, soudě podle smíchu a reakcí, 

velmi líbila. Poté proběhlo samotné pasování a dětem 

jsme předali dárky a pohádkové knížky. 

 

Květen jsme věnovali sluníčku, chrostíkům z knihy 

Ferda Mravenec a Svatojánské noci. Kreslili jsme 

sluníčko, popřáli mu hodně síly, prohlíželi a četli 

pohádku o chrostících z knihy Ferda Mravenec 

a prohlédli si je živé, jak opravdu vypadají ve 

skutečnosti. Se staršími žáky jsme luštili pohádkový 

kvíz k svatojánské noci, o které jsme si také přečetli pár 

zajímavostí. Poslední návštěva dětí z mateřinky v tomto 

školním roce proběhne 13. června a budeme si hrát 

s pohádkou Maková panenka a motýl Emanuel. 

Budeme se těšit na další návštěvy v příštím školním 

roce. :) 

 

Pozvání na Srpnové pohádkové odpoledne 

a trhy pod Hradisko  
 

Akce se bude konat 7. srpna v areálu pod Hradiskem od 

13 hodin. Budou zde připraveny soutěže pro děti, se 

zaměřením na lidské tělo, poté se můžete těšit na dvě 

pohádky. Loutkovou pohádku JAK ŠEL SLÁVEK 

KOLEM SVĚTA předvede pan Jiří Polehňa a druhou 

veselou pohádku JAK MOJMÍR KE ŠTĚSTÍ PŘIŠEL 

zahraje Budislávek. Budou zde vystaveny nejrůznější 

výrobky nejen z terapeutických dílen z Chotovic, které 

si můžete zakoupit. Budou zde také vystaveny obrazy 

slečny Jany Šteflové. 

Určitě to bude příjemná srpnová neděle, přijďte se 

podívat. 

 

Výpůjční doba PONDĚLÍ: 16:00 – 18:00, přijďte si 

půjčit krásné, zajímavé knihy pro děti i dospělé. 

 

                  Alena BARTOŠOVÁ   





  



Jaro v TJ Horní Újezd 

Hřiště na Horním Újezdě bylo letošní jaro využíváno téměř 

každé odpoledne. Své týmy zhodnotí jednotliví trenéři, 

trenérky nebo vedoucí mužstev, já se pokusím krátce 

shrnout dění kolem TJ obecně a nastíním další akce, které 

plánujeme. V letošním roce začal svoji působnost nový 

výbor a věřím, že si vede dobře i přesto, že to není vždy 

jednoduché. Jistě potěší, že se nám podařilo organizačně 

zvládnout všechna sportovní utkání a turnaje bez větších 

potíží. Na hřišti je vidět pohyb i mimo námi organizované 

tréninky a to je asi to nejlepší, co se může dít. Hřiště 

s umělým povrchem je také hojně navštěvováno, a to 

nejen fotbalisty, ale i tenisty. Podařilo se nám uspořádat 

i několik kulturních akcí – např. taneční zábavu s kapelou 

Markant a odpoledne nejen pro starší spoluobčany 

s hudbou Naživo. Na první akci si našlo cestu poměrně 

dost návštěvníků, druhá kapela by si zasloužila o trochu 

větší návštěvu. Velice dobře funguje hospoda v kabinách, 

o kterou se na jedničku starají manželé Chaunovi a jejich 

pomocníci. Fotbalové výsledky máme dobré zejména 

v mládežnických kategoriích, výsledky mužů by mohly být 

jistě lepší, ale potenciál tam určitě je. 

V následujících týdnech nás čeká několik úkolů a akcí. Rádi 

bychom srovnali roh hřiště u řeky, kde za posledních 

15 let a několik povodní došlo k určitému poklesu terénu. 

Zároveň připravujeme přihlášky na další soutěžní ročník 

a snažíme se přihlásit co možná nejvíce mužstev. I letos 

budeme organizovat Dětský sportovní den, který se 

uskuteční 10.7.2022 od 14:00. Tímto zveme všechny děti, 

jejich rodiče a prarodiče na tuto, již tradiční, akci. Dále 

připravujeme zápas nebo miniturnaj našich mužů, staré 

gardy a snad i dorostu – tato akce se uskuteční v neděli 

17.7.2022 od 15:00. V loňském roce to byla úspěšná akce 

a věříme, že se bude líbit i letos a přiláká více diváků než 

vloni. A všechna mužstva samozřejmě čeká letní příprava, 

která by měla být základem pro kvalitní podzimní 

výsledky. Věřím, že Vás některá ze zmíněných akcí přivede 

na hornoújezdské hřiště. 

Poděkování za uplynulou sezonu patří všem hráčům 

za předváděné výkony, trenérům za čas a úsílí, které 

věnují mladším i starším hráčům, členům výboru za to, 

že TJ funguje, manželkám a přítelkyním za to, že nám to 

všechno tolerují, obcím a sponzorům za to, že nás 

všemožně podporují a v neposlední řadě děkuji každému 

z vás, kteří se o činnost TJ zajímáte, navštěvujete zápasy 

či turnaje a podporujete nás. 

Pro aktuální informace sledujte www.tjhorníujezd.cz. 

S přáním pěkného léta Jan BENEŠ  

 

http://www.tjhorníujezd.cz/
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